
 

                           Zápisnica 

zo  zasadnutia  Obecného zastupiteľstva v Liptovskej  Kokave 

konaného dňa  13.12.2021 

 

Prítomní poslanci OZ: Mgr. Marian Belopotocký,Tomáš Duriš, Radovan Fronko, Miroslav 

                                    Glos, JUDr. Gabriela Mitrengová, Peter Vrbičan  

Ospravedlnený: Alena Porubänová 

 

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

          Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý prítomných privítal. 

Ďalej konštatoval, že sú prítomní  6 poslanci, 1 poslanec je ospravedlnený a teda zasadnutie 

bolo uznášaniaschopné.  

Upozornil, že na základe opatrenia Úradu verejného zdravotníctva SR je stále  povinnosť mať 

v interiéri miestností  prekrytie horných dýchacích ciest – šálom, rúškom alebo respirátorom 

a zároveň poďakoval prítomným, že rešpektujú tieto pravidlá.  

Upozornil prítomných, že z dnešného zastupiteľstva, bude vyhotovený zvukový záznam.  

 

 

1. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

Do návrhovej komisie boli starostom  obce navrhnutí : 

za predsedu komisie – JUDr. Gabriela Mitrengová  

za člena- Peter Vrbičan, Radovan Fronko 

   

-za  overovateľov zápisnice starosta navrhol: Miroslava Glosa a Mgr. Mariana Belopotockého 

a za zapisovateľa  zápisnice určil: Evu Slivkovú 

 

Starosta obce požiadal predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh uznesenia 

a následne vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu hlasovaním.  

 

Uznesenie č.49/2021 

OZ jednohlasne zobralo na vedomie overovateľov zápisnice a zapisovateľa zápisnice  

a jednohlasne zvolilo návrhovú komisiu v počte hlasov 6, 

( Mgr. Marian Belopotocký, Tomáš Duriš, Radovan Fronko,  Miroslav Glos, JUDr. Gabriela 

Mitrengová, Peter  Vrbičan ) 

Ospravedlnený: Alena Porubänová 

 

 2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

 

Starosta oboznámil prítomných  s  návrhom programu rokovania  

      1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

      2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva  

      3. Prehľad plnenia uznesení 

      4. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na roky 2022 -  2024 



      5. Schválenie rozpočtu obce na roky 2022 - 2024 

      6. Návrh kontrolnej činnosti na I. polrok 2022 

      7. Rozpočtové opatrenie č. 12 – návrh na zmenu rozpočtu 

      8. Rôzne 

      9. Diskusia 

    10. Záver 

 

Starosta obce požiadal predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh uznesenia 

a následne vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu hlasovaním. 

Uznesenie č. 50  
Obecné zastupiteľstvo v Liptovskej Kokave schválilo program rokovania v počte hlasov 6 

( Mgr. Marian Belopotocký, Tomáš Duriš, Radovan Fronko,  Miroslav Glos, JUDr. Gabriela 

Mitrengová, Peter  Vrbičan ) 

Ospravedlnený: Alena Porubänová 

 

3. Prehľad plnenia uznesení 

 

Starosta obce   prečítal uznesenia obecného zastupiteľstva od č.38/2021 až 48/2021 zo dňa 

11.11.2021 a  konštatoval, že uznesenia boli splnené.  

 

Starosta obce požiadal predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh uznesenia 

a následne vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu hlasovaním.  

Uznesenie č. 51 
OZ jednohlasne zobralo na vedomie tento návrh v počte hlasov 6, 

( Mgr. Marian Belopotocký, Tomáš Duriš, Radovan Fronko,  Miroslav Glos, JUDr. Gabriela 

Mitrengová, Peter  Vrbičan ) 

Ospravedlnený: Alena Porubänová 

 

4. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu na roky 2022 -  

2024 

 

Hlavný kontrolór obce predniesol odborné stanovisko k návrhu rozpočtu obce na rok 2022 – 

2024. 

 

Starosta obce požiadal predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh uznesenia 

a následne vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu hlasovaním.  

 

Uznesenie č. 52 
OZ jednohlasne zobralo na vedomie Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu 

rozpočtu Obce  Liptovská Kokava na rok 2022 a viacročného rozpočtu Obce Liptovská 

Kokava na roky  2023 – 2024 v počte hlasov 6 

( Mgr. Marian Belopotocký, Tomáš Duriš, Radovan Fronko,  Miroslav Glos, JUDr. Gabriela 

Mitrengová, Peter  Vrbičan ) 

Ospravedlnený: Alena Porubänová 

 

 

 

 

 



5- Schválenie rozpočtu obce na roky 2022 - 2024 

 

Dňa 25.11.2021 sa uskutočnilo zasadnutie finančnej komisie za účasti: 

-predseda Alena Porubänová, členovia Radovan Fronko, Anna Droppová Prítomná bola aj 

ekonómka ZŠ s MŠ Dana Porubänová a starosta obce Ing. Július Porubän.  

Na tomto zasadnutí bol dopracovaný a finančnou komisiou odsúhlasený návrh rozpočtu na 

roky 2022 – 2024, ktorý bol zverejnený na webovej stránke obce a na informačnej tabuli 

obce. Rozpočet je navrhnutý v zmysle platnej legislatívy platnej pre samosprávu.  

Hlavný kontrolór obce doporučuje schváliť návrh  rozpočtu obce na rok 2022 a zobrať na 

vedomie výhľad rozpočtu roky 2023-2024 

 

Starosta obce požiadal predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh uznesenia 

a následne vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu hlasovaním.  

 

Uznesenie č. 53 
OZ jednohlasne schválilo rozpočet obce na rok 2022 zobralo na vedomie  výhľad rozpočtu na 

roky 2023 – 2024, v počte hlasov 6, 

( Mgr. Marian Belopotocký, Tomáš Duriš, Radovan Fronko,  Miroslav Glos, JUDr. Gabriela 

Mitrengová, Peter  Vrbičan ) 

Ospravedlnený: Alena Porubänová 

 

6- Návrh kontrolnej činnosti na I. polrok 2022   

 

Hlavný kontrolór obce Ing. Budzák predniesol návrh kontrolnej činnosti na I. polrok 2022. 

 

Starosta obce požiadal predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh uznesenia 

a následne vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu hlasovaním.  

Uznesenie č. 54 

OZ jednohlasne schválilo Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce L. Kokava na I. 

polrok 2022 

( Mgr. Marian Belopotocký, Tomáš Duriš, Radovan Fronko,  Miroslav Glos, JUDr. Gabriela 

Mitrengová, Peter  Vrbičan ) 

Ospravedlnený: Alena Porubänová 

 

7. Rozpočtové opatrenie č. 12 – návrh na zmenu rozpočtu 

 

Rozpočtové  opatrenie č.12 sa týka zmeny rozpočtu – čerpanie z príjmu za testovanie na 

COVID-19  - 5 230,00 €.  Jedná sa o zakúpenie merného zariadenia na ČOV Liptovská 

Kokava. V rozpočte na tento rok sme mali sumu 1500,00 €, ktorú sme doteraz nevyčerpali, 

nakoľko sme tento rok nedostali poslednú plánovanú dotáciu – údržba ČOV – 3 230,00 €. 

Finančné prostriedky sú potrebné na zakúpenie nového merného zariadenia, nakoľko staré 

zariadenie je neopraviteľné a morálne zastaralé. 

Ďalej finančné prostriedky na rekonštrukciu cintorína v Jelšinke, ktorého práce boli začaté už 

na jar 2020 ( bola daná objednávka na drevo červený smrek u p. Bolvanského). Nové 

oplotenie realizoval P.Dzuriak, predpokladaná fakturovaná suma bude max. 2000,00 €. 

Zmena rozpočtu spolu cca 5 230,00 €. 

M.Glos sa informoval, či sa bude konať povinné očkovanie, či nám ostanú financie, starosta 

odpovedal, že ostanú. 

 



Starosta obce požiadal predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh uznesenia 

a následne vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu hlasovaním.  

Uznesenie č. 55 
OZ jednohlasne  schválilo - Rozpočtové opatrenie č. 12 v počte hlasov 6, 

( Mgr. Marian Belopotocký, Tomáš Duriš, Radovan Fronko,  Miroslav Glos, JUDr. Gabriela 

Mitrengová, Peter  Vrbičan ) 

Ospravedlnený: Alena Porubänová 

 

 8. - Rôzne:  

P.Vrbičan zástupca starostu obce navrhol kontrolórovi obce Ing. Budzákovi zvýšenie 

mesačnej odmeny. 

Starosta obce požiadal predsedníčku návrhovej komisie, aby prečítala návrh uznesenia 

a následne vyzval prítomných poslancov, aby sa vyjadrili k návrhu hlasovaním 

Uznesenie č. 56 

OZ jednohlasne schválilo hlavnému kontrolórovi mesačnú odmenu vo výške 30 % mesačného 

platu od 1.1.2022 v počte hlasov 6, 

( Mgr. Marian Belopotocký, Tomáš Duriš, Radovan Fronko,  Miroslav Glos, JUDr. Gabriela 

Mitrengová, Peter  Vrbičan ) 

Ospravedlnený: Alena Porubänová 

 

-Starosta informoval, že 

-Bleskozvod na budove ZŠ s MŠ 

-dňa 18.11.2021 boli začaté zemné práce na bleskozvode v areáli ZŠ s MŠ, predtým bola 

ukončená demontáž starého bleskozvodu zo strechy budovy. 

 

-Zimná údržba 

- tú prevádza firma Porubän poľnohospodár s.r.o., k Zmluve o dielo z 22.10.2021 bol dňa 

10.12.2021 podpísaný Dodatok č.1, ktorý sa týka len zmeny konateľa a zmeny sídla firmy, 

ostatné články uvedenej zmluvy zostávajú nezmenené. 

 

Rozšírenie kamerového systému v obci 

-je pred ukončením, boli pridané dve kamery na sledovanie vchodu do hasičskej garáže na 

Roľníckom družstve a vjazd do obce od Pribyliny, jedna kamera sleduje vjazd do obce na 

nižnom konci a zároveň odbočku na Kolóniu. Zostáva dokončiť kameru, ktorá bude 

nasmerovaná na vchody do kostola a čiastočne na faru. Firma Deltech, to vie dokončiť rýchlo 

za podmienky +5 C, kedy môžu zvárať optický kábel. 

 

Prístrešky na veľkokapacitné kontajnery na triedený odpad  
-práce plánované na tento rok  M.Majstrák  ukončil, prístrešky skultúrnia stanoviská 

kontajnerov. V budúcom roku, by sme ich chceli prestrešiť. 

 

Opätovné osadenie tabule  

-dňa 15.11.2021 bola opätovne namontovaná tabuľa MILÉNIUM 2000, ktorú na prelome 

tisícročia osadil bývalý starosta JUDr. V. Fáber. Viac ako dva roky po ukončení prác na 

fasáde kultúrneho domu sme nenašli nikoho, kto by si trúfol ukotviť ťažkú asi 15 kg vážiacu 

mramorovú tabuľu opäť na pôvodné miesto, kde je 8 cm vaty  a tehlový obvodový múr. JUDr. 

Fáber zariadil sponzorsky odborníka a tabuľa bude ďalej pripomínať odkaz vtedajších 

poslancov a starostu ďalším generáciám do 21. storočia. 

 

 



Zhorený vrak auta Audi A4 

-vrak zhoreného automobilu je v súčasnosti prevezený na min. 2-3 mesiace do areálu RD. 

Majiteľovi Audi A4 bola zaslaná výzva na zlikvidovanie a odvoz vraku. V prípade, že nebude 

reagovať ho môže odstrániť vlastník, alebo obec. Obec spolupracovala s OÚ, odbor ŽP, úsek 

odpadového hospodárstva L.Mikuláš. 

 

Očkovanie proti ochoreniu COVID-19 

-dňa 7.12.2021 sa nám na základe viacerých požiadaviek našich občanov podarilo opätovne 

zabezpečiť v sále kultúrneho domu očkovanie proti ochoreniu COVID-19. Očkovanie sa 

konalo v čase od 12,30 hod. do 14,00 hod. Zaočkovaných bolo 15 občanov. 

 

Stavebné povolenie na opravu mosta cez Belú. 

-stavebné povolenie na náš most cez Belú bolo vydané dňa 8.12.2021, dúfajme, že sa nájdu 

financie na jeho rekonštrukciu v roku 2022. 

Minulý týždeň sme poslali na Správu ciest ŽSK list, kde žiadame riaditeľa o poskytnutie 

informácie, že z akého dôvodu nie je z ich strany udržiavaný úsek od brány RD po most cez 

suché rameno Belej. 

  

Školské prázdniny 

-od 17.12.2021 do 10.01.2022 budú školské prázdniny, nebude v prevádzke ani MŠ z dôvodu 

malého počtu detí a úspore energií. 
 

9. Diskusia                 

-R.Fronko informoval, že sa nedodržuje VZN o dodržiavaní zákazu pyrotechniky, 

dennodenne vo večerných hodinách strieľajú delobuchy, je potrebné s tým niečo robiť, 

starosta odpovedal, že chodia partie a hádžu snehové gule do okien občanom, už boli 

preverení na kamerách a rieši to polícia. 

-M.Glos upozornil, že chýba dopravná tabuľa pod značkou URBÁRU, je potrebné ich 

upozorniť, ďalej prečo berú do kopy papier a plasty -  majú to tak určené. 

 

10. Záver 

 

Keďže jednotlivé uznesenia od č. 49/2021 –  56/2021, boli samostatne po prerokovaní 

každého uznesenia  jednohlasne schválené, v počte hlasov 6   (Mgr. Marian Belopotocký, 

Tomáš Duriš, Radovan Fronko, Miroslav Glos, JUDr. Gabriela Mitrengová, Peter Vrbičan),   

ospravedlnený: Alena Porubänová, starosta  ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva 

o 19,00 hod. 

Na záver  poďakoval prítomným za účasť, poprial všetkým príjemné prežitie vianočných 

sviatkov v kruhu najbližších a do nového roka 2022 hlavne pevné zdravie. 

 

V prípade záujmu o úplné znenie z rokovania Obecného zastupiteľstva Liptovská Kokava, je 

k dispozícií zvukový záznam, ktorý je archivovaný v kancelárií OcÚ. 

 

Zapísala:       Overovatelia:                      starosta obce: 

Eva Slivková                   Miroslav Glos                                            Ing. Július Porubän 

                   Mgr. Marian Belopotocký   

         



 

       

 


